
Til medlemmene av Støtteforeninga for Harstad Sykehus 

Vi mobiliserer for en markering utafor Grand på kinosida fredag den 19. januar kl. 09:30. 

Støtteforeninga har bedt om et kort møte med statsminister Støre. Han er på Harstadkonferansen og 

taler kl. 08:40 og skal så delta i paneldebatt kl. 10:25. Kl. 09:35 er det pause. Vi håper at 

statsministeren da kan komme ut og treffe oss. Temaet på konferansen er TILLIT, og statsministeren 

skal tale om tillit til demokratiet. Demonstrasjon er en viktig del av vårt demokrati. Derfor forventer vi 

at vi får tilhørere til våre appeller i pausen. Om statsministeren ikke kommer, vil deltagerne på 

Harstadkonferansen få høre vår mistillit til politikerne. Den mistilliten vil nok bli skjerpet hvis 

helseministeren skifter ut de i styret som hører på distriktene. Vi oppfordrer derfor medlemmene om 

å mobilisere til markeringa kl. 09:30 utafor Håkonsgt. 2.    

Kvelden før vil vi ha et mobiliseringsmøte på Rådhuset den 18.januar kl. 18:00. Her vil vi få høre om 

demonstrasjonene i Oslo samme dag. Støtteforeninga i Harstad har sluttet opp om denne nasjonale 

markeringa utafor Stortinget og Helsedepartementet med følgende debatt på Litteraturhuset. Temaet 

der blir norsk helsepolitikk. Fagbevegelsen i Oslo står bak arrangementet. Sakslista på vårt møte på 

Rådhuset her i Harstad blir: 

1) Åpning ved     Leder av støtteforeninga, Viktor Johnsen 

2) Om Oslo-aksjonen samme dag.   Sekretær Frode Bygdnes  

3) Helsekrisen er ingen naturlov  Per C. Valle 

4) Lokalsykehusenes funksjon  Robert S Hammer på Teams    

5) Psykiatritjenesten    

6) Ambulansetjenesten    

7) Brukerorganisasjonene    

8) Demonstrasjonen den 19/1 kl. 09:30 Paroler, appeller m.m. diskuteres 

  

Vi arbeider med å få innledere på de temaene som står blanke. Temaene er valgt ut for å se hvilke 

aksjonsgrunnlag vi kan sette opp for vårt sykehus. For det første må vi være forberedt på at 

lokalsykehusene settes opp mot en annen, at vi fort må avstå tjenestetilbud til andre sykehus når det 

planlegges oppgavefordeling. Så vil vi se på følgende temaer. Sendes pasienter til overfylte sykehus så 

vil ventelistene bare øke og flere vil dø i helsekø. Vi har måttet sloss for heldøgnkontinuerlig 

behandling innen psykiatri. Denne kampen er slettest ikke over. Med mer transport vil 

ambulansetjenesten bli overbelastet. De prehospitale tjenestene er ikke oppbygd for Helse Nord sine 

omstruktureringsplaner. Vi må forberede oss på å måtte sloss for å bevare ambulansehelikopteret i 

Evenes eller Harstad-området. Vi krever og at Helse Nord løser vanskelighetene med å få til åpen 

fødeavdeling hele året.  

Dette dreier seg om å sikre alle lokalsykehusene akutt- føde og heldøgns psykiatritilbud. Det er det vi 

mener med fullverdige lokalsykehus. Uten det har vi ikke det samme helsetilbudet som resten av 

befolkninga.   

 

På vegne av Støtteforeningen for Harstad Sykehus 

Frode Bygdnes, sekretær 

Tlf 97534982  

e-post: post@sykehusvennene.no  

mailto:post@sykehusvennene.no

